
Fau møte 13.01 2025 kl 1830-2000 Bjølsen skole 
 
 
Tilstede: 
 
Fra FAU-styret: 

o Cathrine Kleivdal (4A): cathrinekleivdal@gmail.com; 
faubjolsen@gmail.com 

o Anders Nannestad (1A): andersnannestad@gmail.com  
o Therese Corneliussen (3A): ttcorneliussen@gmail.com  

 

FAU-representanter ellers: Anders Nannestad (1A), Anna Bjørdal Kostopoulos (1B 
vara), Helga Malmin Binningsbø (3A), Tyler Dale Hauger (3C), Cathrine Kleivdal 
(4A), Gabrielle Haga (5B), Elin Thonander Mikkelsen (5C), Carl Christian Tjelle (7C). 
Elén Iversen (4B), Gro Havelin (7A), Maiken Hasselgård (1C), Karoline Wergeland 
(2C), Demian Marco Vitanza (1C), Dag Andersen (3B) 

Fra skoleledelsen: Rektor Thomas Wollan 

Referenter: Anders Nannestad og Therese Corneliussen.  

 
1.      Rektor informerer 

Snø og vilter lek: 
Det er utfordringer knyttet til snø og store hauger i skolegården. Ledelsen har sagt nei til 
kongen på haugen på disse store haugene nå, fordi det er hardt og isete. Vært et uhell, da 
på vei opp. Hva lærere vurderer er greit når de tar med sin klasse ut, er imidlertid opp til 
dem.  
Lekeslossing er ikke tillatt, fordi det kan være vanskelig å skille på lek og alvor. 
 
Skolens økonomi:  
Utdanningsadministrasjonen og Sommerskolen, vil få dramatiske kutt, men for den enkelte 
skole er det foreløpig ikke signalisert kutt for neste budsjettår. PPT må også kutte, så også 
ungdomsskolesatsing.  
Årsoppgjøret for 2024 er ikke ferdig enda, dermed vanskelig å se hva bunnlinjen for Bjølsen 
skole er foreløpig. Skolen har fått noe økning, men må dekke over underskudd og har heller 
ikke fått kompensert lønnsøkningene. Noen av kuttene som har vært gjort, f.eks. i Kunst og 
håndverk, kan kanskje reverseres, men i så fall tidligst etter sommeren. 
 
Frist for å levere inn budsjett for 2025 fra skolene; i morgen [14. januar, ref. anm.]. Rektor 
informerer mer når budsjett er klart.  
 
Skjermbruk, pc/nettbrett og lærebøker: Skoleledelsen vurderer å bytte ut 5. trinns pc’er med 
iPad. 1. trinn bruker iPadene lite, og en del av dem kan flyttes til 5. trinn. PC-ene fra 
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ungdomstrinnet er dessverre nå meldt av leverandør at er avleggs, og de kan dermed ikke 
benyttes som læremidler for barneskolen. Skolen vurderer løsninger fremover. 
 
Kravet fra Utdanningsetaten om 1:1 nettbrett til barna, er fjernet for 1. og andre 2. trinn, men 
ikke for øvrige trinn. 
Vil prøve å oppfylle lærernes valgte prioritet: Lærebøker i norsk, engelsk og matematikk. 
Skolen vil også prioritere, når mulig, lærebøker i samfunnsfag mm. 
 
Fra FAU: Skjermgruppa poengterer at skjermbruk i en helhetlig plan for læring og 
læremidler, kan være mer positivt enn uplanmessig bruk uten støtte fra bøker.  
Strategisk plan skal for øvrig opp i driftsstyret og MBU. 
 
Elevundersøkelsen (5.-10. trinn):  
Resultatene ble publisert i dag. Foresatte kan lese resultater fra ulike år osv. på 
elevundersøkelsen.no (alt 
https://www.udir.no/tall-og-forskning/statistikk/elevundersokelsen/). Et hovedpunkt: 
Mobbetallene har gått drastisk ned etter høyt fjorår. Kan ha noe med definisjoner og barnas 
tolkning å gjøre. Elevundersøkelsen gjelder kun 5.-10. trinn.  Det er “trivselsundersøkelsen” 
som gjelder for 1.-4. trinn. 
 
Til rektor fra FAU: 
Driftstyremøte: Det er innkalt til nytt møte. FAU melder å ha fått inn en ekstra kandidat. 
Sluttdato for Bentsebru-elever ved Bjølsen skole, er 14. februar.  
 
Organisering av elevarealer:  
Spm fra FAU-repr. om mulighet for omdisponering av elevarealer etter at Bentsebruelevene 
går ut. FAU-representant påpeker at det er mye å passe på for mindre barn å ha to sett klær 
to forskjellige steder.  Det er uheldig for barna, men også vanskelig å finne barn og klær, 
sekk osv. ved henting. Kan dette løses når skolen får nye muligheter ved at areal frigjøres? 
Dette handler ikke om mer areal, men hvordan trinnene plasseres og organiseres. 
 

2.      Internasjonal dag 
Det trengs representanter fra FAU til å ta ansvar for dagen og drive den fram. 
Oppgaver: Lage lister med oppgaver, og fordele utover FAU. Karoline og Tyler meldte seg. 
Oppgaveliste fra fjoråret kan brukes som mal.  
 
Dato satt til 17. september. 
  

3.      17. mai 
FAU minner klassekontaktene i 4. trinn om at de må begynne å planlegge. Det finnes et 
opplegg og en Spond-gruppe som kan gjenbrukes. Dette sjekkes med 5. trinn. 
Det ble diskutert om det bør lages en mal/oppskrift som kan gjenbrukes i årene som 
kommer, slik som tidligere. Den kan forvaltes av FAU styret. 
  

4.      Vårens møter og innhold 
Neste FAU-møter: 3. februar, 3.mars, 7.april og 5.mai 
 



Februar-agenda: 
Anja fra AKS kommer.  
Mette Nilsen (mor 5. klasse) kommer og snakker om dysleksi.  
Sak om trafikkvakter (innspill fra klassekontakt 2. trinn) tas også på dette møtet. Innspiller 
inviteres til å delta i møtet. 
 
Mars-agenda: 
Invitert Cathinka Norhagen fra Salto. Skal snakke om forebyggende arbeid for ungdom i 
bydelen. 
 
Invitert Gaute Noem fra Ung Metro for å snakke om deres arbeid. Fra junior avdelingen 
(5.-7. kl) 
  

5.      Eventuelt 
-Nytt medlem i driftsstyret: Gabrielle Haga. Dermed er driftsstyret fulltallig med to 
representanter (Demian Vitansa og Gabrielle ) og en vara (Carl Christian Tjelle). 
 
-Det ble diskutert om møtetidspunkt bør flyttes fra kl 1830 til kl 1800. Blir med til agenda 
neste møte. 
 
-Skjermgruppa v/Demian har første møte 14. januar. 
 
-Sagene skole ønsker å invitere FAU fra flere skoler til et møte om økonomien for bydelens 
skoler. FAU styret er positive til et slikt møte og ønsker å ha med FAU-representant fra 
driftsstyret også. Styret videreformidler invitasjonen til driftsstyrets representanter når den 
kommer. 
 
-FAU-representanter sender ut invitasjon til sine klasser om infomøte den 28. januar om 
skolegårdsprosjektet. FAU-styret ber også skolen sende ut via Skolemelding. 
  
 
ENGLISH:   
  
Minutes:  FAU Meeting – January 13, 2025, 18:30–20:00 at Bjølsen School 

Present: 

From the FAU Board: 

● Cathrine Kleivdal (4A): cathrinekleivdal@gmail.com; faubjolsen@gmail.com 
● Anders Nannestad (1A): andersnannestad@gmail.com 
● Therese Corneliussen (3A): ttcorneliussen@gmail.com 

Other FAU Representatives: 
 Anders Nannestad (1A), Anna Bjørdal Kostopoulos (1B, alternate), Helga Malmin 
Binningsbø (3A), Tyler Dale Hauger (3C), Cathrine Kleivdal (4A), Gabrielle Haga (5B), Elin 
Thonander Mikkelsen (5C), Carl Christian Tjelle (7C), Elén Iversen (4B), Gro Havelin (7A), 



Maiken Hasselgård (1C), Karoline Wergeland (2C), Demian Marco Vitanza (1C), Dag 
Andersen (3B) 

From the school administration: 
 Principal Thomas Wollan 

Note-takers: 
Anders Nannestad and Therese Corneliussen 

  

1. Principal’s Report 

Snow and rough play: 
 There are challenges related to snow and large snow mounds in the schoolyard. The 
administration has prohibited "King of the Hill" on the snow mounds recently due to the hard 
and icy surface, as there has already been an accident when a child was climbing up. 
Teachers may, however, determine appropriate activities when taking their class outside. 
Play fighting is not allowed, as it is difficult to distinguish between play and actual 
aggression. 

School’s economic situation: 
 The “Education Administration” and Summer School programs face dramatic cuts, but 
individual schools have not yet been notified of budget cuts for the next fiscal year. There will 
also be cuts to PPT  Educational and Psychological Counselling Service (PPT) and efforts 
towards older pupils. 

The 2024 annual financial report is not yet finalized, making it difficult to determine the 
current financial standing of Bjølsen School. The school has received some increased 
funding but must cover previous deficits and has not been compensated for salary 
increases. Some cuts, such as those in Art and Crafts, might be reversed, but not until after 
the summer at the earliest. 

The deadline for schools to submit the 2025 budget is January 14. The principal will provide 
further updates once the budget is finalized. 

Screen usage, PCs/tablets, and textbooks: 
 The administration is considering replacing 5th-grade PCs with iPads. 1st-grade students 
currently use iPads minimally, so some may be reallocated to 5th grade. Unfortunately, the 
supplier has declared that the PCs used in secondary school are no longer working properly 
and cannot be repurposed for primary school use. The school is exploring alternative 
solutions. 

The Education Agency (Utdanningsetaten) requirement for a 1:1 tablet-to-student ratio has 
been removed for 1st and 2nd grades, but remains for other grades. 

The school aims to prioritize teacher’s prioritized materials, particularly textbooks for 
Norwegian, English, and Math. Additional textbooks for subjects like Social Studies will also 
be prioritized when possible. 



FAU Input: 
 The screen-use working group emphasized the importance of integrating screen use into a 
comprehensive learning and teaching plan, rather than using devices without the support of 
books. The strategic plan will also be reviewed by the school board and MBU 
(Medbestemmelsesutvalg / staff consultation committee). 

Student survey (5th to 10th grades) 
 Results were published today. Parents can view year-to-year results at 
“elevundersøkelsen.no” (alt. 
https://www.udir.no/tall-og-forskning/statistikk/elevundersokelsen/). A key point: bullying 
numbers have dropped significantly from last year, potentially due to differences in 
definitions and how children interpret the questions.  This survey is only for 5th to 10th grade.   
The “thriving survey” is used for 1st – 4th grade. 

FAU to Principal: 
 School board meeting: A new meeting has been called. FAU reports they have submitted an 
additional candidate.   End date for Bentsebru students at Bjølsen School: February 14. 

Organizing of student areas:  FAU raised the possibility of reorganizing student areas after 
the Bentsebru students leave. It’s noted that having two sets of clothe lockers in different 
locations is challenging for younger students and makes it harder for parents to locate 
belongings during pickup. Could this issue be addressed when spaces are reallocated? This 
is not about gaining more space but rather how grade levels are organized within existing 
areas. 

2. International Day 

FAU needs representatives to take responsibility for planning and executing the event.  
Tasks:  Create a task list and distribute it among FAU members. Karoline and Tyler 
volunteered. The task list from last year can be used as a template. 

Date: September 17. 

3. May 17th (Norwegian Constitution Day) 

FAU reminds 4th-grade parent contacts to begin planning for the event. There is an 
established plan and a Spond group that can be reused. Coordination with 5th grade will be 
checked.  It was discussed whether a reusable guide or template should be created for 
future years. This could be managed by the FAU board. 

4. Spring Meetings and Agenda Topics 

Upcoming FAU Meetings:  February 3; March 3; April 7; May 5 

February Agenda:  Anja from AKS (After-School Program) will attend.; Mette Nilsen 
(mother of a 5th-grader) will talk about dyslexia.; Conversations about traffic wardens (input 
from a 2nd-grade parent contact) will also be discussed. Those that have thoughts on this 
issue will be invited to the meeting. 



March Agenda:  Cathinka Norhagen from Salto will be invited to talk about preventive work 
with youth in the Sagene district.   Gaute Noem from Ung Metro will speak about their work 
with the junior department (5th–7th grades). 

  

5. Miscellaneous 

● New member of the school board: Gabrielle Haga. The board is now complete with 
two representatives (Demian Vitanza and Gabrielle Haga) and one alternate (Carl 
Christian Tjelle). 

● A proposal to move meetings from 18:30 to 18:00 will be added to the agenda for the 
next meeting. 

● Screen-use group: Led by Demian, the first meeting is scheduled for January 14. 
● Sagene School wants to invite FAU representatives from other schools to discuss 

district school budgets. The FAU board supports this idea and suggests including a 
school board representative. The invitation will be forwarded to the school board 
once received. 

● FAU representatives will invite their classes to an information meeting on January 28 
about the schoolyard project. The FAU board has also requested the school to 
distribute the invitation via the “Skolemedling” app. 

 


